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Abstract:

This study is centered on judicial oversight and the role of the
administrative judiciary in public deals, where the administrative judiciary
exercises this type of oversight by three means: elimination elimination,
complete elimination, and wurgency elimination, because although the
transaction 1S a contractual administrative work, it is not far from the
cancellation judge’s control Provided that the conditions for administrative
decisions are met, civil and administrative procedures meet broad powers for an
administrative urgency judge, especially issuing orders to contracting interests
to comply with their obligations in the event of a breach of competition rules,
while a judge in the matter remains at the level of administrative courts with a
general jurisdiction in overseeing public deals within the framework of
qualitative jurisdiction rules for disputes Administrative.

Abstrait:

Cette étude est centrée sur le controle judiciaire et le role du pouvoir
judiciaire administratif dans les affaires publiques, ou le pouvoir judiciaire
administratif exerce ce type de controle par trois moyens: élimination
¢limination, élimination compléte et élimination d'urgence, car bien que la
transaction soit un travail administratif contractuel, elle n'est pas loin du
controle du juge des annulations Pour autant que les conditions des décisions
administratives soient remplies, les procédures civiles et administratives
disposent d'un large pouvoir pour un juge administratif d'urgence, notamment
pour ordonner aux parties contractantes de se conformer a leurs obligations en
cas de violation des régles de concurrence, tandis qu'un juge en la matiére reste
au niveau des juridictions administratives compétentes pour superviser les
marchés publics dans le cadre de régles de compétence qualitatives pour les
litiges. Administratif.




